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VRAGEN van Student en Stad van de heer J. van Rooij betreffende handelswijze  

OV-Bureau. 

(Binnengekomen: 17 september 2012). 

 

 

Op 15september verscheen in het Dagblad van het Noorden een artikel over de 

problemen met het busvervoer die zich sinds het begin van dit academisch jaar in het 

openbaar vervoer voordoen.  

 

Op 3 september j.l. is het academisch jaar van start gegaan. Zoals ieder jaar gaat dit 

gepaard met een enorme toename in het aantal vervoersbewegingen van en naar de 

onderwijsinstellingen in onze stad.Deze toename heeft dit jaar geresulteerd in een 

forse vertraging voor veel reizigers doordat de bussen overvol zitten, er is dus 

onvoldoende capaciteit. In het eerder genoemde artikel staat dat het OV-bureau zuinig 

is met het inzetten van extra bussen vanwege tekorten: “in de begroting is geen 

rekening gehouden met zoveel extra bussen”. 

 

Eenpiek in de vervoersbehoefte die zich ieder jaar voordoet, zou wat Student en Stad 

betreft een reden moeten zijn dat benodigde extra capaciteit goed te voorspellen is. 

Tevens zijn wij van mening dat de betrouwbaarheid van het openbaar vervoer niet zou 

mogen lijden onder dit jaarlijks terugkerende fenomeen. Hoewel er nu naar verluid 

meer bussen zijn ingezet komen nog steeds veel studenten en andere reizigers te laat, 

omdat zij volle bussen zien passeren. 

 

Student en Stad stelt daarom de volgende vragen: 

 

1. Bent u op de hoogte van de in dit artikel beschreven problematiek? 

 

2. Deelt u de mening van Student en Stad dat het voor een kennisstad van groot 

belang is dat haar onderwijsinstellingen goed bereikbaar zijn? 

 

3. Vindt u net als Student en Stad dat de ontstane chaos voorzien had kunnen worden? 

 

4. Bent u van mening dat inzet van extra bussen in deze periode terecht niet is 

opgenomen in de begroting van het OV-bureau? 

 

5. Vindt u dat het OV-bureau adequaat heeft gereageerd op deze situatie, zo niet: gaat 

het college het OV-bureau hierop aanspreken? 

 


